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TOUR HIGHLIGHTS!

~ Admire Spectacular Mt Cook
~ Lake Tekapo
~ Queenstown Activities

MUST DO!

MEALS INCLUSION

 CHRISTCHURCH
- Antarctic Centre
- Christchurch Riverside Market
- City Sighseeing : Cathedral Square ,
Hagley Park , Avon River, Townhall
- Canterbury Museum
 ASHBURTON
- Farmers Corner Wholesale
- Alpaca Farm
 LAKE TEKAPO
- Church of the Good Shepherd
- Bronze Sheepdog Statue
 MT COOK REGION
- Pukaiki Lookout Point
- High Country Alpine Salmon Farm
- Cromwell Mrs Jones Fruits Stall
- Kawarau Bridge
 QUEENSTOWN
- Skyline Condola Ride
- View Lake Wakatipu & Walter Peak
- Fergburger
 WANAKA
- Arrowtown
- Shotover & Lake Wanaka
- Wanaka Lone Tree
- Lake Hawea - Haast pass
 GLACIER REGION
- Franz Josef & Fox Glacier town
- Hokitika - Lake Lanthe
- Punaikaiki Pancake Rocks
 GREYMOUTH
- Lake Pearson & Grasmere
- Arthur’s Pass
- Darfield , Sheffield & Springfield

 6 Breakfasts | 5 Dinners
~ Salmon Tasting
~ Fergburger

ACCOMMODATION

 3* - 4* Hotel Accommodation

DAY 01 SINGAPORE CHRISTCHURCH
Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to Christchurch. Ōtautahi Christchurch,a
revitalised city in the heart of Aotearoa New Zealand’s South Island.It is one of the world's
most unique destinations, combining urban regeneration and innovation with heritage, culture
and exhilarating activity.

DAY 02 CHIRSTCHURCH - LAKE TEKAPO (Meals on Board / Dinner)
Kia Ora , Welcome to New Zealand.Upon arrival, you will be met and greet by South Island
representative at the airport.Visit to Christchurch Antarctic Centre. Brave an Antarctic storm,
go off-road in a Hägglund Antarctic vehicle ride, befriend a husky sled dog and mingle with
the little blue penguins. Experience Antarctica from all four dimensions and leave with a head
full of knowledge & inspiration. Next head to Riverside Market for a unique inner-city
shopping experience. Discover the fascinating history of Christchurch on a sightseeing tour
covering the central city highlights, including Cathedral Square, Victoria Square, Thomas
Edmonds former band rotunda and the Avon River, Town Hall, the floral clock, Law Courts,
Provincial Chambers, Christ's College, Museum, Botanical Gardens, Arts Centre, Worcester
Boulevard, and the Bridge of Remembrance. On leaving the inner city, the tour includes
several parks and gardens including Mona Vale Gardens and Hagley Park. Then learn the
history & explore the cultural and natural heritage of the Region at at Canterbury
Museum.Then to Riccarton House, Riccarton Bush, and the University of Canterbury.

Lake Tekapo , The Church of Good Shepherd



Travel to the Sign of the Takahe providing spectacular views over the
city.Inland route via the scenic Rakaia Gorge through South Canterbury to
Ashburton, visit Farmer’s Corner Wholesale Shopping & Alpaca Farm, a
typical attraction wherein a close encounter with nut feeding & photos
with the Alpacas is definitely an unforgettable moment.Continue into the
Mackenzie country to see the turquoise colour of Lake Tekapo, visit the
famous Church of the Good Shepherd and The Bronze Sheepdog Statue.

DAY 03 LAKE TEKAPO - MT COOK REGION - QUEENSTOWN
(Breakfast / Dinner)

The drive from Lake Tekapo to Queenstown is one of the most beautiful
road trips in New Zealand. A quick stop at Pukaki Lookout Point for a
panoramic view of Mt Cook. Stop at High Country Alpine Salmon Farm
for salmon tasting. Next to Cromwell,Mrs Jones Fruits Stall,one of the
best-known fruit stalls in Central Otago,stocks a huge array of fresh fruits,
dried fruits, nuts, honey products etc. Visit AJ Hackett Bungy – Kawarau
Bridge Bungy. No visit to New Zealand would be complete without a stop
at the Kawarau Bungy. Home of the world’s first and most famous 43
metre Bungy Jump. Dare to take the challenge at own expenses. Enjoy the
stunning views as you ride the Skyline Gondola cable car high above
Queenstown and Lake Wakatipu to the top of Bob’s Peak. The best views
in the region spread out in a spectacular 220-degree panorama with
breath taking views of Coronet Peak, The Remarkables mountain range
and across Lake Wakatipu to Cecil andWalter Peak.Tonight’s dinner at
Fergburger a Queenstown famous restaurant which specialises in
gourmet hamburgers.

DAY 04 QUEENSTOWN (Breakfast)
After breakfast, Spend the day at leisure. Highly recommend to join a full
day tour to Milford Sound. Spectacular waterfalls and water-sculpted
rocks. Venture into Milford Sound, a New Zealand treasure carved by ice
age glaciers and famously described as the eighth wonder of the world.
Fiordland is one of the world’s last great wildernesses.

Milford Sound Cruise (Optional Tour)

DAY 05 QUEENSTOWN - WANAKA - GLACIER REGION (B / D)
Begin our day to Arrowtown - a village was once the hurley burley centre
of the gold rush. The town has been preserved with its main street still
retaining the flavour of the 1860's. Enjoy a pleasant scenic drive the
Shotover and Clutha Rivers to Wanaka.The lakeside town of Wanaka can
provide you with an appealing mix of fine living. It has a plenty of cafes
and interesting shops.Travel past Lake Hawea via Makaroa to the Haast
Pass. Although lower than the other alpine passes, Haast is the mightiest,
surrounded by high peaks and forests, with many waterfalls visible from
the highway. Continue north to the West Coast Glacier Region.

DAY 06 GLACIER REGION - PUNAKAIKI - GREYMOUTH (B / D)
After breakfast,this morning is free time to explore Glacier Region. We
highly recommend you to join scenic Helicopter ride or West Coast
Wildlife Centre Admission at own expenses. Next travelling along the
West Coast Road. Explore the goldfield walkway at Ross, stop by the
shores of Lake Ianthe. The town of Hokitika is famous for New Zealand
Pounamu (Jade) and gold. Continue travel to Punakaiki and visit its
amazing limestone formations, known as the Pancake Rocks, where the
ocean shoots up into the air as part of the natural blowholes at high tide.

DAY 07 GREYMOUTH - CHRISTCHURCH (Breakfast / Dinner)
Classic west coast river and forest scenery leads you east as you travel
from Greymouth to Arthur’s Pass. Rushing water, impressive bridges and
tiny towns gradually give way to the misty mountains of the Southern Alps.
The route known as Arthur's Pass was first used by Māori tribes crossing
to the west coast to find pounamu (Jade). Today it's a sophisticated
mountain pass, memorable for its scenery as well as its breathtaking civil
engineering. The road follows theWaimakariri and Bealey Rivers down to
the skiing areas of Porter Heights and Craigieburn. Lakes Pearson and
Grasmere are photo opportunities along the way. Rural serenity and
friendly towns lead you across the Canterbury Plains to Christchurch.
You'll pass Kirwee, Darfield, Sheffield and Springfield.

DAY 8 CHRISTCHURCH SINGAPORE (Breakfast)
This morning, after breakfast, if time permits, you can do some last-
minute shopping before your transfer to the airport for your flight home.

Lake Wanaka

Springfield

Alpaca Farm



第一天 新加坡基督城

乘搭班机飞往新西兰南岛最大最繁荣的城市-基督城。新西兰

是最靠近南极的国家，被誉为“世界上最后一片净土”。气候

凉爽景色宜人。一起畅游新西兰来体验原始旷野和多彩文化！

第二天 基督城- 蒂卡坡湖 （机上用餐/晚餐）

抵达基督城，参观国际南极中心亲身体验到南极的四季变化，

接受南极风暴的挑战，与哈士奇与小蓝企鹅家族亲密接触，室

内景点游无限 4D 表演和体验哈格南极越野车。之后继续城市

观光基督城，上帝的后花园，街上是十九世纪英式古典气息的

建筑。参观河滨市场体验当地风情，开启观光包括古老的坎特

伯里博物馆，植物园、优美的雅芳河等。经阿什伯顿来到

Farmers Corner 市级和羊驼牧场参观。与可爱的羊驼拍照后

前往蒂卡坡湖。小镇的北面是碧绿的湖水，湖对岸就是雄伟的

南阿尔卑斯山。参观這座唯美復古的建築好牧人教堂，与牧羊

犬雕像合影。您也可以漫步于蒂卡坡步道。在冬天，你可能有

机会看到特卡波湖地区著名的南极光。夏天，你会看到鲁冰花

盛开。来到举世闻名的’观星小鎮’你也可以选择自费参加约

翰山天文台的观星体验,加深对宇宙的认知,点燃探索星空的激

情。

第三天 蒂卡坡湖-库克山-皇后镇 （早餐/晚餐）

早餐后，您将在美丽的普卡基湖前拍照留念，欣赏库克山国家

公园的景色。奥拉基山是最纯粹的意义上的阿尔卑斯山-与高

耸入云的山峰，冰川和永久的雪原，所有美景都在星罗棋布的

天空下。接着参观鲑鱼养殖场体验喂鲑鱼和品尝新鲜鲑鱼生鱼

片。之后来到瓊斯太太的果園(克伦威尔镇)你一定不想错过的

水果小镇。出发前往皇后镇路上我们经过卡瓦劳大桥蹦极,观

看游客从 43 米的高空一坠而下，体验无比刺激，惊心动魄的

感觉。您也可以自费参加！乘坐空中缆车到达皇后镇的顶部，

同时欣赏城市全景及瓦卡蒂普湖，形如闪电，是新西兰第三大

湖泊。晚餐会是皇后镇赫赫有名的 Fergburger 大汉堡。

第四天 皇后镇 （早餐）

早餐后，自由活动。你可以选择自费参加探索世界上最伟大的

自然奇观之一米佛峡湾，来自大自然力量的壮观景色，几千年

前在冰河时代塑造了这片土地。俗语说不游米佛峡湾不知海湾

之眩、山林之魄、天地之风光。

第五天 皇后镇-瓦纳卡-冰川城 （早餐/晚餐）

早餐后出发前往箭镇-淘金小镇寻找魔戒取景地，风景美不胜

收，一路开车来到新西兰第二大风景区-瓦纳卡。欣赏湖边小

镇的自然美景与新西兰著名的网红树-‘孤独的树’合影。经

过哈威亞湖等景点之后前往冰川城，福克斯冰川 & 弗朗兹约

瑟夫冰川在那里可以看到不可思议的冰山景色。

第六天 冰川城-普纳凯基- 格雷茅斯 （早餐/晚餐）

早餐后，您可以自费参加新西兰福克斯冰川步行健行之旅，

乘搭直升机观光和在冰川徒步绝对是您终身难忘的体验之

一。福克斯冰川 & 弗朗兹约瑟夫冰川是世界上访问最多的

冰山，那里还提供很多冒险项目例如冰山徒步，越野摩托

车，直升机或者跳伞等。沿着西海岸前进，我们探索历史

名镇霍基蒂卡是传统的绿玉产地。是了解西海岸迷人历史

的好地方。倾听沉船、采金人和找绿玉的故事。参观帕帕

羅瓦國家公园普納凱基的千層薄餅岩和 Punakaiki 吹孔，

千層薄餅岩是經千萬年時間慢慢形成的地理奇蹟。

第七天 格雷茅斯 - 基督城 （早餐/晚餐）

早餐后，由格雷茅斯出发穿越亞瑟峽谷國家公園宽阔的视野，

崎岖的山峰和广阔的原生山毛榉森林让您享受舒适的乘坐体验。

沿着 73 号公路风景优美，路两边都是大牧场，遍地的大草原。

经过巨石阵和皮尔森湖等景点拍照，如果您想要有不同的体验

也可以自费乘坐举世闻名的 TranzAlpine 火车穿越南阿尔卑斯

山，到达基督城。

第八天 基督城新加坡 （早餐）

这个早晨，用完早餐后，如果时间允许，你可以利用空余时间

去购物血拼，之后会送您去机场返回新加坡温暖的家。

注明

行程顺序会应当地特殊因素会有更改，请以确认行程为主。如果遇到公众假

期，例如圣诞节，一些景点将会关闭或只开放半天。替代方案将会是另择一

天参观受影响景点换另一景点取代。以英文行程为准。

REMARKS :
*Sequence of itinerary is subject to change without prior
notice. During New Zealand public holidays such as Anzac
Day and Christmas Day, some attractions may be closed
or will operate for half a day. Alternative arrangements
will be made to visit these affected attractions on other
days or they will be replaced with alternatives.
*For accuracy, please refer to the English itinerary.
*Purchase of travel insurance is strongly recommended.
*All itineraries are subject to changes (due to Flight
Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions
and other causes of an unpredictable nature) and final
confirmation from our overseas land operators. We, as a
Travel Agent cannot be held responsible for any changes
being made to the itineraries due to any but not limiting
to the above-mentioned factors.

** Images Credit to Tourism New Zealand

Pancake Rocks , Punakaiki


